
ПРОТОКОЛ № 45 

засідання постійної комісії міської ради з питань стратегічного розвитку, 

бюджету і фінансів, комунальної власності та регуляторної політики 

 

23.08.2022 р. 

м. Рогатин 

 

Всього членів постійної комісії – 6 

деп. 

Присутні на засіданні – 5 деп.: 

Тетяна Винник – голова комісії; 

Ігор Борецький –заступник голови 

комісії. 

Члени комісії – Володимир Дубчак, 

Роман Гринишин, Наталія 

Стиславська.  

Запрошені:  

Микола Шинкар – перший заступник 

міського голови; 

Марія Гураль – начальник фінансового 

відділу виконавчого комітету міської 

ради. 

 

Порядок денний: 

1.  1. Про затвердження звіту про виконання бюджету Рогатинської 

міської територіальної громади за І півріччя 2022 року. 

Доповідає:   Марія Гураль – начальник фінансового відділу 

виконавчого комітету міської ради. 

2.  2. Про намір передачі в оренду нерухомого майна, що належить до 

комунальної власності Рогатинської міської територіальної громади. 

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

3.  3. Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня 2021 року 

№ 3444 «Про затвердження переліку нерухомого майна, що 

належить до комунальної власності Рогатинської міської ради». 

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

4.  4. Про окреме комунальне майно. 

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

5.  5. Про передачу комунального майна в оперативне  управління. 

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

6.  6. Про доповнення Переліку другого типу об’єктів майна комунальної 

власності Рогатинської міської територіальної громади. 

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

7.  7. Про продовження договору оренди нерухомого майна без 

проведення аукціону та включення об’єкту до Переліку другого 

типу. 

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

8.  8. Про заяву депутата міської ради Христини Сороки щодо виділення з 

фонду на виконання депутатських повноважень коштів для 



придбання квітів для церкви Різдва Пресвятої Богородиці в                    

м. Рогатин. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної 

власності та регуляторної політики. 

9.  9. Про заяву депутата міської ради Ірини Іванової щодо виділення з 

фонду  на виконання депутатських повноважень кошти для надання 

одноразової грошової допомоги на лікування жителю села Явче  

Ковалику Івану Адамовичу. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної 

власності та регуляторної політики. 

10.  Про заяву депутата міської ради Ірини Іванової щодо виділення з 

фонду  на виконання депутатських повноважень кошти для надання 

одноразової грошової допомоги на лікування жителю села Явче  

Муховському Володимиру Ярославовичу. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної 

власності та регуляторної політики. 

11.  Про заяву депутата міської ради Ірини Іванової щодо виділення з 

фонду  на виконання депутатських повноважень кошти для надання 

одноразової грошової допомоги на лікування жительці села Явче 

Корчеві Галині Михайлівні. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної 

власності та регуляторної політики. 

12.  Про заяву депутата міської ради Оксани Школяр щодо виділення з 

фонду на виконання депутатських повноважень кошти для 

придбання квітів для церкви Різдва Пресвятої Богородиці в                  м. 

Рогатин. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної 

власності та регуляторної політики. 

13.  Про заяву депутата міської ради Оксани Школяр щодо виділення з 

фонду на виконання депутатських повноважень кошти для 

придбання екрану 2Е на тринозі для недільної школи церкви Різдва 

Пресвятої Богородиці в м. Рогатин. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної 

власності та регуляторної політики. 
  

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження звіту про виконання бюджету 

Рогатинської міської територіальної громади за І півріччя 2022 року. 

ДОПОВІДАЛА: Марія Гураль – начальник фінансового відділу 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИСТУПИВ: Роман Гринишин – депутат міської ради, який зауважив, 

оскільки за підсумками звіту за І півріччя 2022 року є перевиконання бюджету, 



запропонував внести зміни до Програми розвитку місцевого самоврядування в 

Рогатинській міській територіальній громаді на 2022 рік та встановити додаткове 

бюджетне призначення в розмірі 260,0 тис.грн. на виконання депутатських 

повноважень. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Підтримати пропозицію депутата міської ради Р.Гринишина. 

2. Погодити та винести на розгляд 28 сесії міської ради проєкт рішення по 

питанні «Про затвердження звіту про виконання бюджету Рогатинської міської 

територіальної громади за І півріччя 2022 року». 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про намір передачі в оренду нерухомого майна, що 

належить до комунальної власності Рогатинської міської територіальної 

громади. 

ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

Погодити та винести на розгляд 28 сесії міської ради проєкт рішення по питанні 

«Про намір передачі в оренду нерухомого майна, що належить до комунальної 

власності Рогатинської міської територіальної громади». 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

3.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня 

2021 року № 3444 «Про затвердження переліку нерухомого майна, що належить 

до комунальної власності Рогатинської міської ради». 

ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

Погодити та винести на розгляд 28 сесії міської ради проєкт рішення по питанні 

«Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня 2021 року № 3444 

«Про затвердження переліку нерухомого майна, що належить до комунальної 

власності Рогатинської міської ради». 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 
 

4. СЛУХАЛИ: Про окреме комунальне майно.   

ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 



Погодити та винести на розгляд 28 сесії міської ради проєкт рішення по питанні 

«Про окреме комунальне майно». 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 
 

5. СЛУХАЛИ: Про передачу комунального майна в оперативне  

управління. 

ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

Погодити та винести на розгляд 28 сесії міської ради проєкт рішення по питанні 

«Про передачу комунального майна в оперативне  управління». 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 
 

6. СЛУХАЛИ: Про доповнення Переліку другого типу об’єктів майна 

комунальної власності Рогатинської міської територіальної громади. 

ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

Погодити та винести на розгляд 28 сесії міської ради проєкт рішення по питанні 

«Про доповнення Переліку другого типу об’єктів майна комунальної власності 

Рогатинської міської територіальної громади». 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 
 

7. СЛУХАЛИ: Про продовження договору оренди нерухомого майна без 

проведення аукціону та включення об’єкту до Переліку другого типу. 

ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

Погодити та винести на розгляд 28 сесії міської ради проєкт рішення по питанні 

«Про продовження договору оренди нерухомого майна без проведення аукціону 

та включення об’єкту до Переліку другого типу». 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 
 



8. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради Христини Сороки щодо 

виділення з фонду на виконання депутатських повноважень кошти для 

придбання квітів для церкви Різдва Пресвятої Богородиці в м. Рогатин. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти в сумі 1000 

грн. для придбання квітів для церкви Різдва Пресвятої Богородиці в м. Рогатин. 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради Ірини Іванової щодо 

виділення з фонду  на виконання депутатських повноважень кошти для надання 

одноразової грошової допомоги на лікування жителю села Явче  Ковалику Івану 

Адамовичу. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти в сумі 1000 

грн. для надання одноразової грошової допомоги на лікування жителю села Явче  

Ковалику Івану Адамовичу. 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

10. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради Ірини Іванової щодо 

виділення з фонду  на виконання депутатських повноважень кошти для надання 

одноразової грошової допомоги на лікування жителю села Явче  Муховському 

Володимиру Ярославовичу. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти в сумі 2000 

грн. для надання одноразової грошової допомоги на лікування жителю села Явче  

Муховському Володимиру Ярославовичу. 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 



«Утримались» - 0 деп. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради Ірини Іванової щодо 

виділення з фонду  на виконання депутатських повноважень кошти для надання 

одноразової грошової допомоги на лікування жительці села Явче Корчеві Галині 

Михайлівні. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти  в сумі 3000 

грн. для надання одноразової грошової допомоги на лікування жительці села 

Явче Корчевій Галині Михайлівні. 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

12. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради Оксани Школяр щодо 

виділення з фонду на виконання депутатських повноважень кошти для 

придбання квітів для церкви Різдва Пресвятої Богородиці в м. Рогатин. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти  в сумі 2037 

грн. для придбання квітів для церкви Різдва Пресвятої Богородиці в м. Рогатин. 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради Оксани Школяр щодо 

виділення з фонду на виконання депутатських повноважень кошти для 

придбання екрану 2Е на тринозі для недільної школи церкви Різдва Пресвятої 

Богородиці в м. Рогатин. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти в сумі  

3500 грн. для придбання екрану 2Е на тринозі для недільної школи церкви Різдва 

Пресвятої Богородиці в м. Рогатин. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 



«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

14. На комісії поступила заява депутата міської ради Володимира Дубчака 

щодо виділення з фонду на виконання депутатських повноважень кошти для 

придбання мікрохвильової печі для потреб внутрішньо переміщених осіб, які 

проживають за адресою: м.Рогатин, вул. Галицька, 108. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти для придбання 

мікрохвильової печі для потреб внутрішньо переміщених осіб, які проживають 

за адресою: м.Рогатин, вул. Галицька, 108. 

 

Результати голосування: 

«За» - 4 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 1 деп. 

 

 

Голова постійної комісії       Тетяна Винник 

 

 

 

 

Заступник голови комісії       Ігор Борецький 
 


